元智大學多元教學課程 開課申請表
YZU Application form for Multiple Instruction Curriculum
申請日期(Application Date)：    年    月    日
  　　　　　　  yyyy   mm   dd

學年(Academic Year) :        
學期(Semester) :       
	教師資料
Teacher Information
	教師姓名：
Teacher’s Name
	專兼任： ( 專任        ( 兼任
Full-time teacher   Part-time teacher

	
	所屬學系（所）：
Department:

	
	職稱： ( 教授    ( 副教授         ( 助理教授       ( 講師
Job title:    Professor     Associate Professor      Assistant Professor       Lecturer

	課程資料
Course Information
	教學方法：        (遠距教學課程(Distance learning course)   

Instructional methods:   (磨課師課程(MOOCs course)  
                  (共時授課課程(Co-instruction course)

      　　　　　　(創客課程(Maker courses)
	 (第一次申請
   First application

	
	開課單位： 
Department/ Institute   

	
	課程名稱：
Course Title

	
	開課學期：
Semester
	課號／班別：
Course Numbers / Class
	學分數：
Credits

	
	開課年級：
Year
	必選修別：
Required/Elective
	人數上限：
Maximum number of students

	課程說明
Course

Description
	1、 請說明此課程設計之想法及預計強化學習的內容。
Please explain the idea of this course design and the expected intensive learning content.
2、 請說明此課程之規劃(包含師資專長之關聯)。
Please describe the planning of this course (including the relationship between teachers’ expertise). 

3、 請說明如何提升學生修讀之意願。
Please explain how to enhance students’ willingness to study the course.

4、 成績評量考試方式說明。
Description of the examination method of score assessment. 
5、 若為共時授課課程，請說明教師合作之必要性及合開課程授課時數之分配方式。
If it is a co-teaching course, please explain the necessity of teacher cooperation and the distribution 
of teaching hours of the co-teaching course.

6、 非首次開課之遠距教學課程請檢附評鑑報告，磨課師課程請檢附修習人數、錄製
時數、授課週數及完課人數，創客課程請檢附成果報告。
For distance learning course that are not the first time, please attach the evaluation report; for 
MOOCs course, please attach the number of students, recording hours, teaching weeks and 
the number of students who have completed the course; for maker courses, please attach 
the achievement reports.

7、 若為遠距教學課程請填寫：
For distance learning course, please fill in: 
□是(Yes)  □否(No) 使用學校教學平臺(勾選『否』者請續填以下教學平臺功能
檢核表)，教學平臺應具備下列功能，始得開課。
Whether to use the teaching platform of the school (if you check “No”, please fill in the following 
teaching platform function check form), the teaching platform shall have the following 
functions before starting the class.

	課程說明
Course

Description
	教師自
我檢核
Teacher self-check
開課單
位檢核
Department check
教學平臺功能檢核表
Teaching platform function check form
(1) 平臺功能及說明(有符合者請打()
Platform function and description (if it meets the requirement, please mark ().
□
□
a.提供公告欄、網路教材、線上討論園地、及同步教學教室
  Provide bulletin board, online teaching material, online discussion areas and synchronous teaching classroom.
□
□
b.提供線上教學、評量、互動、線上操作等說明
  Provide instructions for online teaching, evaluation, interaction, online operation, etc.
(2) 平臺管理及分析功能(有符合者請打()
Platform management and analysis function (if it meets the requirement, please mark ()
□
□
a.提供作業之公告、繳交、批閱、回饋及自動催繳的機制
  Provide a mechanism for announcement, submission, review, feedback and automatic collection of assignments.
□
□
b.提供上網學習時間、次數、線上討論、線上測驗、及作業成績等各種學習歷程的紀錄與統計
  Provide records and statistics of online learning time, frequency, online discussions, online tests and homework scores.
□
□
c.提供教材、測驗與教學活動等滿意度的統計
  Provide the satisfaction statistics of teaching materials, tests, instructional events, etc.
□
□
d.提供優秀作品觀摩、同儕互評等功能
  Provide excellent works observation, peer review and other function.
備註(Notes)：
1. 上述項目可以附件資料說明，並自行增列與本課程相關之說明。
The above items can be described in the attachments, and the descriptions related to this course can be added.
2. 遠距教學需符合「元智大學網路教學開課申請實施細則」之規定。
Distance learning shall comply with the requirements of the implementation rules for the application for “Enforcement Rules of Applying Yuan Ze University Online Instruction Course”.
3. 多元教學需符合「元智大學多元教學課程審查辦法」之規定。
Multiple instruction shall comply with the regulations of” Yuan Ze University Regulations Governing Diversity Instruction Curriculum Review”. 

	教師資料
Teacher Information
	教師請簽名：
Teacher’s signature 
	教師請簽名：
Teacher’s signature
	教師請簽名：
Teacher’s signature

	
	所屬學系（所）：
Department
	所屬學系（所）：
Department
	所屬學系（所）：
Department

	
	職稱： 
Job title
	職稱： 
Job title
	職稱：
Job title

	推 薦
Recommend
	系／所主任：
Department Chair
	系／所主任：
Department Chair
	系／所主任：
Department Chair

	
	院長／部主任：
Dean
	院長／部主任：
Dean
	院長／部主任：
Dean

	審 核
Review
	      年　   月     日   　    學年度第      次教務會議審查。
yyyy     mm      dd      Review by the      academic affairs meeting of the     academic year.
   □通過        □不通過       □其他                           
      Pass              Fail             Others

	核 定
Approved
	教務長：
Vice President for Academic Affairs
	課務組：
Curriculum Section


2021.11.01版
